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Abstract (en)
The lens consists of sub-assemblies (5, 6) which are moulded one onto the other and have coupling elements (51,61) on adjacent edges which
extend along the plane of the lens. The coupling elements comprise a male section (54) on one of the sub-assemblies and a matching female
section (54) on the other one. The coupling elements are situated on straight zones of the lens sub-assembly adjacent edges, and there are no
such coupling elements on the edges which are curved or have corners. The male coupling element has, in cross-section, a flat surface (540) lying
parallel to the plane of the lens, and a curved surface (541) which extends from the straight edge parallel to the plane of the lens, joining the flat
surface from a perpendicular direction.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à une glace pour un dispositif d'éclairage ou de signalisation de véhicule, qui consiste en au moins deux sous-ensembles (5,
6) surmoulés l'un sur l'autre et comportant, sur leurs bords adjacents (51, 61), des moyens d'accrochage mutuel qui s'étendent sensiblement selon
le plan de la glace, ces moyens d'accrochage comprenant une partie mâle (54) sur l'un des sous-ensembles et une partie femelle complémentaire
(64) sur l'autre sous-ensemble. Elle est remarquable par le fait que les moyens d'accrochage sont prévus dans des zones généralement rectilignes
desdits bords adjacents et en ce que des zones de forte courbure desdits bords sont dépourvus de tels moyens d'accrochage. <IMAGE>
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